



Paramedic Chiefs
of Canada

Chefs Paramédics
du Canada

SAVE THE DATE!

Monday November 27th, 2023, at 10:00 a.m. PST, 11:00 a.m. MST, Noon CST, 1:00 p.m. EST, 2:00 p.m. AST

Paramedic Chiefs of Canada (PCC) Webinar – A Call to Action

The PCC Board of Directors has finalized the strategic plan based on the principles and enabling factors of our visioning document. We have established priorities that our Board, and just as important you – our members, can work together to accomplish our goals.

Now that our plan is finalized – the work commences. We have assigned champions to the priorities defined in our plan. We now need the help of PCC members like you to participate and lend your expertise by participating in committees and working groups to be successful.

In this session, PCC President Kevin Smith will provide an overview of the four priorities identified in the plan: Advocacy, Research, Leadership, and Networking and Information Sharing. We hope you can join us and consider joining one of our working groups or committees.

Le conseil d'administration du CPC a finalisé le plan stratégique basé sur les principes et les facteurs habilitants de notre document de vision. Nous avons établi des priorités que notre conseil, et tout aussi important, vous - nos membres, pouvez travailler ensemble pour atteindre nos objectifs.

Maintenant que notre plan est finalisé, le travail commence. Nous avons désigné des champions pour les priorités définies dans notre plan. Nous avons maintenant besoin de l'aide des membres du CPC comme vous pour participer et apporter votre expertise en participant à des comités et groupes de travail pour réussir.

Au cours de cette séance, le président du CPC, Kevin Smith, donnera un aperçu des quatre priorités identifiées dans le plan : Promotion, Recherche, Leadership et Réseautage et Partage d'informations. Nous espérons que vous pourrez vous joindre à nous et envisager de rejoindre l'un de nos groupes de travail ou comités.

When it's time, join your Webex meeting here.

Join meeting

More ways to join:

Join from the meeting link

<https://firstwatch.webex.com/firstwatch/j.php?MTID=m63ca7d214e4c4c1f40fb319bf64de0ab>

Join by meeting number

Meeting number (access code): 2630 528 5767

Meeting password: emschiefs

Tap to join from a mobile device (attendees only)

[1-877-668-4490](tel:1-877-668-4490),,[26305285767](tel:26305285767)## Call-in toll-free number (US/Canada)

[+1-408-792-6300](tel:+1-408-792-6300),,[26305285767](tel:26305285767)## Call-in toll number (US/Canada)

Join by phone

1-408-792-6300 Call-in toll number (US/Canada)

1-877-668-4490 Call-in toll-free number (US/Canada)

[Global call-in numbers](#) | [Toll-free calling restrictions](#)

Join from a video system or application

Dial 26305285767@firstwatch.webex.com

You can also dial 173.243.2.68 and enter your meeting number.

If you are a host, [click here](#) to view host information.

Need help? Go to <https://help.webex.com>

WEBEX support generously sponsored by:

**FIRST
WATCH**
Helping the Helpers

If you have any questions, please contact Kelly Nash at kellynash@paramedicchiefs.com or (403) 463-1210.
<https://www.paramedicchiefs.ca/>